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FB0517 
KTM-Leergutanfrage | KTM Empties request 

Das Leergut (KTM-Mehrwegverpackungen und -ladungsträger) ist aufgrund der Vorlauf- und Lieferzeiten vom 
Lieferanten 7 Werktage vor Bedarf mit diesem Formular an folgende E-Mail-Adresse zu bestellen: 
empties.request@ktm.com. Die anfallenden Lieferkosten für Artikel in KTM-Mehrwegverpackungen werden gemäß 
den vereinbarten Incoterms verrechnet. Das Leergut ist mit größter Sorgfalt zu behandeln. Schäden, Schwund oder 
Ähnliches können in Rechnung gestellt werden. Der Lieferant ist verpflichtet, KTM unverzüglich über Ausweich- 
und Ersatzverpackungen aufgrund von Leergutmangel oder verspäteter Bestellung zu informieren. 

Empties (KTM returnable packaging and load carriers) must be ordered due to the lead and delivery time by the 
supplier 7 working days before required, using this form, at the following email address: empties.request@ktm.com. 
Delivery costs incurred for articles in KTM returnable packaging will be charged according to the agreed Incoterms. 
Empties must be handled with care. Damages, losses, or similar issues may be charged to the supplier. The supplier 
is obligated to inform KTM immediately about alternative or replacement packaging due to a shortage of empties or 
delayed orders. 

Lieferant / Supplier: ______________________________ Datum / Date: _______________ 
Lieferantennummer / Supplier number: ___________________________________________ 
Lieferadresse Leergut / Delivery address empties: __________________________________ 
Kontaktperson Lieferant / Contact person supplier: __________________________________ 
E-Mail-Adresse / E-mail address:  _______________________________________________

Leergut bzw. Ladungsträgernummer / Empties or load carrier number Menge / Quantity 

Eilauftrag / Priority request:  __ Yes  __ No 

Liefertermin Leergut / Delivery date empties (ETA): _______________ 

Selbstabholung Leergut / Self-pick-up of empties by the supplier: __ Yes  __ No 

Datum Abholung / Pick-up date: _______________ 
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